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نخستین فینال اروپایی این فصل را فرداشب دو تیم اینترمیلان 

و سویا در کلن آلمان برگزار خواهند کرد. تیم هایی که در شرایط 

کاملا متفاوت راهی دیدار نهایی این مســـابقات شدند و حالا 

در آستانه نخســـتین جام خود در این فصل هستند. با تغییر 

فرمت مســـابقات، دیدارهای یک چهارم نهایی و نیمه نهایی 

هـــر دو تورنمنت اروپایی به صورت تک بازی برگزار شـــد و پس 

از رقابتی فشـــرده و متمرکز دو نماینده ایتالیا و اسپانیا موفق 

شدند راهی دیدار نهایی شوند. قضاوت فینال فرداشب را دنی 

مکلی، داور 37ساله هلندی برعهده خواهد داشت. او در سال 

2018 داور پشـــت دروازه فینال این مسابقات بود که با برتری 

3 بر صفر اتلتیکومادرید برابر مارسی به پایان رسید. همچنین 

فصل گذشته نیز یکی از داوران VAR فینال لیگ قهرمانان بین 

لیورپول و تاتنهام بود.

اتکا به ستاره های لیگ برتری
برای اینترمیلان و آنتونیو کونته، دیدار نیمه نهایی راحت تر از 

آنچه پیش بینی می شد پیش رفت. نرآتزوری پس از اینکه رقابت 

برسر قهرمانی در سری A را با یک امتیاز اختلاف به یوونتوس 

باخت تمام تمرکز خود را متوجه موفقیت در لیگ اروپا کرد. آنها 

پس از دیدار دشوار یک چهارم نهایی برابر لورکوزن که با برتری 

2 بر یک شاگردان کونته به پایان رسید برای رسیدن به فینال 

برابر شاختاردونتسک اوکراین قرار گرفتند و با درخشش روملو 

لوکاکو و لئوتارو مارتینز راهی فینال شدند. حضور کونته در اینتر 

آغاز تغییرات در این باشگاه ایتالیایی بود. آنها با مالکان چینی 

خود به دنبال بازگشـــت به روزهای درخشان بودند و به همین 

دلیل به ســـراغ خرید ستاره های جدید رفتند. کونته که مدتی 

در انگلیس مربیگری کرده بود پس از اینکه در تابســـتان قبل 

هدایت تیم را برعهده گرفت به سراغ خرید چند بازیکن از لیگ 

جزیره رفت. روملو لوکاکو، الکسیس سانچز، کریستین اریکسن، 

اشلی یانگ و ویکتور موزس نفراتی بودند که او به خدمت گرفت 

تا تحول در اینتر را کلید بزند. به جز اریکســـن سایر این نفرات 

که اکثرا در منچستریونایتد حضور داشتند فصل موفقی را در 

انگلیس ســـپری نکرده بودند اما با حضور در ایتالیا سرنوشت 

متفاوتی برایشان رقم خورد.

کونته که علاقه زیادی به سیســـتم 2-5-3 دارد در اینتر هم با 

همین تاکتیک تیمش را هدایت می کند. سیستم سه دفاعه او 

در مواقع لزوم و با اضافه شدن هافبک های کناری می تواند به 

دفاع 5نفره تبدیل شود که می تواند باعث استحکام بیشتر آن 

شود. با این حال نقطه قوت تیم او زوج طلایی مارتینز و لوکاکو 

است که در این فصل مجموعا بیش از 50 گل به ثمر رسانده اند 

و از مهم ترین عوامل موفقیت تیم بوده اند. تنها نکته نگران کننده 

برای کونته مصدومیت الکسیس سانچز است که ممکن است 

همانند مسابقه نیمه نهایی، در فینال هم غایب باشد.

دانیلو دی آمبروسیو، مدافع کنار اینتر با تمجید از نقش کونته در 

موفقیت های اخیر این تیم گفت: »ما تا این مرحله خوب پیش 

آمده ایم و شایســـته حضور در فینال بودیم. همه ما یک هدف 

داریم و کونته انگیزه زیادی به همه بازیکنان داده و می خواهیم 

برای قهرمانی در اروپا بجنگیم. بازیکنان بسیار خوبی در ترکیب 

خود داریم که می توانند تفاوت را در بازی رقم بزنند و در فینال هم 

می توانیم موفق باشیم. خوشحالم که همچنان در اینتر حضور 

دارم و هر فصل عملکرد بهتری داشته ام.«

بدون شـــک لوکاکو نقش مهمی در دیدار جمعه شب خواهد 

داشت. ستاره بلژیکی اینتر پس از حضوری نه چندان موفق در 

منچستریونایتد راهی ایتالیا شد و حالا به بازیکنی تاثیرگذار در 

اینتر بدل شده است. او آمار عالی گلزنی در 10 مسابقه پیاپی 

در لیگ اروپا را دارد و در فینال می تواند این رکورد را بهتر کند. با 

چنین نمایشی حالا رئال مادرید او را به عنوان یکی از گزینه های 

جانشـــینی کریم بنزما زیرنظر دارد تا شاید برای فصل بعد یک 

بلژیکی دیگر به ترکیب خود اضافه کند.

2  سال بعد از کابوس اسپانیا و رئال
خولن لوپتگی دوســـال پیش فصلی کابوس وار را پشت ســـر 

گذاشت و به نظر می رســـید به سختی بتواند از حواشی سال 

2018 فاصله بگیرد. افشای قراردادش با رئال مادرید درحالی که 

هدایت تیم ملی اسپانیا را برعهده داشت باعث شد تنها چند روز 

پیش از آغاز جام جهانی از سمتش برکنار شود. در رئال هم اوضاع 

برایش مطابق انتظار پیش نرفت و چندماه بعد از این باشگاه هم 

اخراج شد. او که یکی از گزینه های هدایت تیم ملی ایران نیز بود 

ترجیح داد در اسپانیا بماند و هدایت سویا را برعهده بگیرد. او حالا 

توانسته تیمش را درحالی به فینال لیگ اروپا برساند که در 20 

بازی قبلی خود در تمامی رقابت ها شکست نخورده و 8 دیدار 

از 9 مسابقه قبلی خود را نیز با برد پشت سر گذاشته است. این 

آمار به خوبی نشان می دهد که تیم لوپتگی در اوج آمادگی قرار 

دارد. پرافتخارترین تیم این تورنمنت )با 5 قهرمانی( البته در دیدار 

نیمه نهایی با کمی خوش شانسی توانست از سد منچستریونایتد 

عبور کند و اگر مهاجمان حریف کمی دقت و تجربه بیشتری 

داشتند شاید سویا فرصتی برای بهترکردن رکوردش در لیگ 

اروپا پیدا نمی کرد. تنها مصدوم ســـویا برای این دیدار لوکاس 

اوکامپوس، وینگر این تیم اســـت که در دیدار با یونایتد آسیب 

دید و ممکن است شانس حضور در فینال را از دست بدهد.

لوپتگی تیمش را با آرایش 3-3-4 راهی میدان می کند که در 

زمان از دست دادن توپ به 1-5-4 تغییر می کند. تیم او معمولا 

به پرس شدید در زمین حریف می پردازد تا فرصت بازی سازی 

را از مدافعان آنها بگیرد. اضافه شدن خسوس ناواس و سرخیو 

رگویلون، مدافعان کناری این تیم در حملات باعث می شـــود 

تا برتری خوب نسبت به حریف داشته باشند و به خوبی رقبا را 

تحت فشار قرار دهند. او درباره عدم حضور تماشاگران در این 

دیدار و تاثیر غیبت آنها در جذابیت مسابقه گفت: »ما هیچ وقت 

احساس تنهابودن نمی کنیم و انرژی آنها همیشه همراه ماست. 

ما برای آنها بازی و تلاش می کنیم تا همیشه آنها را خوشحال 

کنیم. امیدوارم در فینال هم همین اتفاق رخ دهد.« او همچنین 

درباره شرایط تیمش در این برهه از فصل ادامه داد: »هدف اصلی 

ما در لیگ این بود که بتوانیم سهمیه لیگ قهرمانان را کسب 

کنیم و اگرچه کار بســـیار سختی داشتیم اما درنهایت موفق 

شـــدیم. حالا هم به فینال لیگ اروپا رسیده ایم و تنها هدف ما 

فتح جام است. ما توانستیم یکی از بهترین تیم های انگلیسی در 

این فصل را شکست داده و به فینال برسیم. این نشان می دهد 

شایستگی آن را داشتیم و درنهایت به هدف خود رسیدیم. حالا 

اینتر را پیش رو داریم که پیشرفت خوبی در لیگ ایتالیا داشته 

و رقیب جدی یووه برای قهرمانی بود. امیدوارم بتوانیم در این 

چالش هم به موفقیت برسیم و با جام فصل را به پایان ببریم.«

برتری اینتر نسبت به حریف
دو تیم هیچ گاه در رقابت های اروپایی رودرروی هم قرار نگرفته اند 

اما سویا برابر رقبای ایتالیایی آمار خوبی دارد. آنها در 13 رویارویی 

خود 6 برد، 2 تساوی و 5 شکست به دست آورده اند درحالی که 

اینتر 43بار با تیم های اسپانیایی روبه رو شده که حاصل آن 14 

برد، 11 تساوی و 18 شکست بوده است. به عقیده کارشناسان، 

شانس اینتر برای برتری در این دیدار بیشتر از سویاست. مقایسه 

خط به خط دو تیم نیز رای به برتری تیم ایتالیایی می دهد.

سویا درون دروازه »بونو« را دارد که به خصوص برابر یونایتد ستاره 

تیمش بود و فرصت های زیادی را از مهاجمان این تیم گرفت. 

اما در اینتر سمیر هندانوویچ یک ستاره است که تجربه بیش از 

300 بازی برای این تیم را دارد و حالا به دنبال نخستین جام مهم 

خود به همراه این تیم است. درخشش او می تواند برتری اینتر را 

در این دیدار رقم بزند.  در خط دفاعی هر دو تیم عملکرد خوبی 

در این فصل داشته اند. سویا مدافعانی جوان و سرعتی دارد اما 

خط دفاعی اینتر باتجربه تر از حریف است و در یک فینال حساس 

تجربه نفراتی چون دیه گو گودین می تواند بیشتر به کار تیم بیاید.

خط میانی دو تیم نیز تقریبا شـــرایط برابـــری دارند. با اینکه 

هافبک های سویا نسبت به بازیکنان حریف کمتر شناخته شده 

هستند اما در این بخش نمی توان برتری را به تیم خاصی داد و 

به نوعی توازن برقرار است.

در قیـــاس خط حمله دو تیم به راحتـــی می توان رای به برتری 

نرآتـــزوری داد. اینتر با لوکاکو و مارتینز یکی از خطرناک ترین 

زوج های این فصل فوتبال اروپا را دراختیار دارد. اوکامپوس هم 

در این فصل عملکرد خوبی در ترکیب سویا داشته اما مهاجمان 

اینتر فوق العاده بوده اند.

نگاهیبهجدالجذاباینتروسویادرفیناللیگاروپا

تجربه ایتالیایی یا تاکتیک اسپانیایی؟

سیامک خاجی
روزنامهنگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

نیماردرگفتوگوبادیلیاکسپرس:دنبالبازگشتبهبارسانیستم

بهفینالفکرمیکنم،برایهمینبهپاریسآمدم
ستارهبرزیلیتیمفوتبالباشگاه

از پاریسنژرمنفرانسهپس

پیروزیاینتیمبرابرلایپزیشدر

لیگقهرماناناروپابانتیجه3بر

صفرتصریحکرد:»چنینروزیراهمیشهدرخیالخودمتصوربودم،

برایهمینبهپارسآمدموخوبمیدانمکهپاداشصبوریبسیار

ارزشمنداست.«مصاحبهدیلیاکسپرسبانیماررابخوانید.

لایپزیشبهیکپدیدهتبدیلشدهبودومقابلشماحرفیبرایگفتن

نداشت.

این تیم موفق شده بود تاتنهام و اتلتیکومادرید را کنار بزند، دو تیم خوب اما 

نه چندان کامل و مدعی، این بار اما مقابل تیمی قرار گرفت که کامل بود و 

متوجه شد که غیر از خوب بودن باید شخصیت اروپایی هم داشته باشد. 

لایپزیش تیم بسیار خوبی است و برای این تیم نه چندان قدیمی، آرزوی 

موفقیت دارم اما اینجا میدان بزرگی است و بزرگان باید در آن باقی بمانند. 

وقتیدرگروهAرقابتهابودید،تصورمیکردیدبهاینمرحلهبرسید؟

در آن زمان فقط به این فکر می کردم که رئال مادرید را شکست بدهیم و در مرحله 

بعد هم حضور داشته باشیم. آرزوی قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا برای من 

چیز کوچکی نیست، البته با لباس پاری سن ژرمن. چراکه نه؟ معلوم است که 

پیش بینی این روز را داشته ایم و برای رسیدن به این هدف بزرگ مبارزه کرده ایم. 

دراینموفقیتنقشتوپررنگتربودهیادیماریا؟کدامیکمیتواند

بهترینبازیکنفصلپاریسنژرمنراازآنخودکند؟

این واقعا برای من مهم نیست، هدف من این چیزها نیست، اخلاق من را 

همه دوستانم می دانند. من بخشی از تیم هستم و دی ماریا در بسیاری از 

بازی ها خیلی بهتر از من بوده است، به تنهایی قادر به رسیدن به موفقیت 

نیستم، یک گروه هستیم، یک تیم کامل و این تیم مدعی قهرمانی است. 

اکنون در آستانه یک فینال بزرگ هستیم و واقعا باید برای لحظه به لحظه آن 

برنامه ریزی داشته باشیم. 

درمیانبحرانویروسکووید-19،معنایفوتبالولذتازآنتغییر

کردهاست،فینالدرسکوتبرگزارمیشود!

بله بهتر بود در این روزگار خاص به این مرتبه نمی رسیدیم، وقتی بازی تمام شد 

دلم می خواست مقابل هواداران می ایستادم و فریاد شادی سر می دادم اما همه 

سکوها خالی بودند. صدای آنها در بلندگو ها پخش می شود اما این صداهای 

از قبل ضبط شده مرا ناراحت می کند. حیف اما به هرحال باید زندگی کرد. 

قراراستبهبارسلونابازگردید؟تغییراتبارسامثلاخراجستینیا

مذاکرهباکومانرادنبالمیکنید؟

این تغییرات را مثل هر هوادار فوتبالی دنبال می کنم اما فقط به عنوان یک 

هوادار فوتبال، چون من اکنون هوادار بارسا نیستم و هرگز در برنامه خود 

چیزی به نام بازگشت به بارسلونا را متصور نیستم. این البته یک هرگز مطلق 

نیست اما فعلا خانه امن و دوست داشتنی خود را پاری سن ژرمن می دانم و 

خیال جدایی از این باشگاه بزرگ و خوب را ندارم. 

بزرگتریننقطهشعففوتبالباشگاهیفرانسهچیست؟

به نظر من رسانه های ورزشی فرانسه نقطه ضعف فوتبال باشگاهی فرانسه 

هستند، قدرت آنها به اندازه رسانه های ورزشی اسپانیا یا انگلیس نیست و این بر 

ذهنیت مردم جهان از فوتبال باشگاهی فرانسه تاثیر منفی بر جای می گذارد. 

مصاحبهروز

بابک سرانی آذر
مترجم

روزگذشتهامیرعباسلشگریرئیسمرکزورزشوتربیت

بدنیدانشـــگاهآزاداســـامیبارامینطباطباییرئیس

فدراسیونبســـکتبالدیداروگفتوگوکردتامقدمات

برگزارینخســـتیندورهلیگبسکتبالسهنفرهآقایان

وبانوانکشوربهمیزبانیدانشـــگاهآزاداسامیفراهم

شود.برایپیگیریمذاکراتصورتگرفتهوبرنامههای

فدراسیونبسکتبالدرخصوصاینمسابقاتباطباطبایی

گفتوگوییانجامدادیمکهدرادامهمیخوانید.

چهشدکهتصمیمبهبرگزاریچنینمسابقاتیباهمکاری

دانشگاهآزاداسامیگرفتید؟

بسکتبال یک ورزش دانشگاهی است و دانشگاه آزاد اسلامی نیز 

درمقاطع مختلف در لیگ برتر بسکتبال تیم داری کرده و همواره 

تیم های خوبی نیز داشـــته اســـت. جلسه روز گذشته لشگری 

در راســـتای توسعه رشته بسکتبال سه به سه در شعب دانشگاه 

برگزار شـــد که خروجی مثبتی داشت. هدف ما این است که با 

برگزاری مسابقات متعدد در زیرمجموعه دانشگاه آزاد اسلامی 

به رشـــد و توسعه این رشته کمک کنیم، ضمن اینکه راه را برای 

شرکت تیم های آزاد باز گذاشته ایم تا به فدراسیون بسکتبال نیز 

کمک شـــود که همگانی بودن این رشته را به مردم نشان دهیم 

و البته این تفاهمنامـــه می تواند به تقویت بخش قهرمانی هم 

کمک شایانی کند. 

 

قراراستازچهزمانیمسابقاتاستارتزدهشود؟

درجلســـه دیروز به نتایج خوبی رســـیدیم و امیدواریم بتوانیم از 

آبان ماه مسابقات را درسراسر کشور در مجموعه های دانشگاه آزاد 

اسلامی که دارای سالن های ورزشی و خوابگاه هستند، آغاز کنیم 

و ان شاءالله تا پایان سال نیز به اتمام برسد. 

پیشبینیشماازتعدادشرکتکنندگانچیست؟

چهارمنطقه درنظر گرفتیم و پیش بینی می کنیم در هرمنطقه بین 

20 تا 40 تیم شرکت کنند. البته اولین بار است که چنین مسابقاتی 

برگزار می شـــود و فعلا نمی توان آمار دقیقی از شرکت کنندگان 

ارائه کرد، ولی چون رشته بســـکتبال سه به سه تعداد بازیکنان 

کمی دارد، تیم های زیادی از هر دانشگاه می توانند درمسابقات 

شرکت کنند و البته ما هم از حالا این آمادگی را داریم که اگر تعداد 

شـــرکت کنندگان افزایش یافت ثبت نام را از همه انجام دهیم و 

به مشکلی هم برنخوریم. 

حضورشرکتکنندگاندراینمسابقاتباشرایطخاصی

همراهاست؟

هنوز در این رابطه به جمع بندی نرسیدیم. قرار است یک کارگروه 

تخصصی با حضور نمایندگان فدراسیون و دانشگاه آزاد اسلامی 

تشکیل شـــود و ضوابط را مشخص کنند، اما بیشتر توقع داریم 

محدودیت سنی برای دانشجوها وجود داشته باشد و نفرات زیر 

23سال حاضر شوند ضمن اینکه تیم های آزاد هم اجازه استفاده 

از بازیکن حرفه ای نخواهند داشـــت و مســـابقات باید درسطح 

آماتور باشد. 

همانطورکهمیدانیددانشگاهآزاداسامیدانشجوهای

بســـیارزیادیدرسطحکشوردارد.ارزیابیشماازحضور

دانشگاهدربسکتبالدرراستایتوسعهورزشهمگانی

چیست؟

دانشگاه آزاد اسلامی تا الان هم در بخش قهرمانی و هم همگانی 

خوب فعالیت کرده و درحال حاضر تمرکز اصلی مدیرانش در بخش 

همگانی است. هدف اصلی رشته بسکتبال سه به سه نیز همگانی 

کردن بسکتبال است و این مساله باعث می شود هماهنگی خوبی 

بین اهداف دانشگاه و فدراسیون شکل بگیرد. ان شاءالله تعامل 

خوبی ایجاد خواهد شد و با تعاملی که خواهیم داشت به نهادینه 

شدن رشته بســـکتبال در دانشگاه کمک خواهیم کرد و شاهد 

یک شکوفایی جدیدی در ورزش همگانی بسکتبال خواهیم بود. 

برنامهفدراســـیونبسکتبالدرسالآتیچیستولیگ

چهزمانیبرگزارمیشود؟

تلاش داریم مسابقات لیگ برتر از 24 مهر شروع شود و بعد از آن 

هم رقابت های سایر دسته ها را برگزار کنیم، از تیم ها دعوت کردیم 

که درباره آیین نامه نظرات خود را اعلام کنند و طی یکی، دو هفته 

آینده هم با مدیران عامل باشگاه ها جلسه خواهیم داشت و شرایط 

را مشخص می کنیم که مثلا مسابقات به صورت رفت و برگشت 

برگزار شود یا متمرکز. 

دربخشملیچطور؟

در بخش ملی هم دو رویداد مهم داریم در پنجره دوم و سوم انتخابی 

کاپ آسیا که اواخر آذر و بهمن برگزار می شود و باید به موقع تیم 

ملی را تشکیل بدهیم، ولی داشتن لیگ پویا به تشکیل یک تیم 

ملی پویا کمک می کند و بازیکنان درگیر لیگ می شوند و با آمادگی 

وارد تیم ملی خواهند شـــد تا ان شاءالله با شکست رقبای خود 

نتایج خوبی بگیرند. ما اسفند سال گذشته قطر و سوریه را بردیم و 

امیدوارم این روند تا المپیک توکیو ادامه پیدا کند. پیش بینی ما 

این است که اردیبهشت ماه مسابقات لیگ تمام شود و بلافاصله 

اردوی تیم ملی را شروع کنیم. 

بازیدوستانههمپیشبینیشدهاست؟

بله، با چند تیم خارجی ازجمله اســـپانیا، ژاپن و چین مذاکراتی 

از حالا انجام داده ایم تا در تورنمنت های دوســـتانه حاضر شویم 

و ان شاءالله تیم ملی که سهمیه ارزشمند المپیک را کسب کرده 

با آمادگی کامل در این تورنمنت بزرگ شرکت کند و بدرخشد. 

برایبسکتبالبانوانچهبرنامهایدارید؟

ممکن است لیگ بانوان را کمی زودتر آغاز کنیم. هفته آینده با 

مدیران تیم های بانوان هم جلسه خواهیم داشت تا زمان دقیق 

مشـــخص شود، اما هدف ما این اســـت که این لیگ را از اواخر 

مهرماه استارت بزنیم. 

صحبتپایانی؟

بابت هماهنگی ها برای برگزاری جلســـه با دکتر لشگری تشکر 

می کنم. مدیران دانشـــگاه آزاد اسلامی علاقه زیادی به توسعه 

ورزش همگانی دارند و در این راه بسکتبال می تواند کمک زیادی 

کند و امیدوارم تعامل و همکاری های ما ادامه داشـــته و به نتایج 

خوبی منتهی شود. 

گفتوگو

طباطبایی،رئیسفدراسیونبسکتبالدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

با کمک دانشگاه آزاد اسلامی
شاهد شکوفایی در بعد همگانی بسکتبال خواهیم بود

لشگریبارئیسفدراسیونبسکتبالدیدارکرد

برگزاری نخستین دوره لیگ بسکتبال سه نفره به میزبانی دانشگاه آزاد اسلامی 
امیرعباس لشگری رئیس مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی با دکتر رامین طباطبایی 

رئیس فدراســـیون بسکتبال دیدار و گفت وگو کرد. دکتر لشگری در این نشست با اشاره به جایگاه 

شایسته دانشگاه آزاد اسلامی در توسعه ورزش همگانی و ملی، گفت: »ایجاد  انگیزه مضاعف و شور 

و نشـــاط فرهنگی و ورزشی، جزء برنامه های اصلی مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی 

است. بسکتبال، یک رشته ورزشی دانشگاهی است و جوانان و به ویژه قشر دانشجو، توجه ویژه ای 

به آن دارند، با توجه به امکانات مطلوب ســـخت افزاری و نرم افزاری دانشگاه آزاد اسلامی در سراسر 

کشور، سال گذشته لیگ بسکتبال سه نفره آقایان و بانوان این دانشگاه با عنوان لیگ فرهیختگان، 

به نحو شایسته برگزار شد و تجربه ارزنده ای به دست آمد. دکتر لشگری با اشاره به کسب مقام سوم تیم 

دانشگاه آزاد اسلامی در لیگ بسکتبال سه نفره دانشجویان جهان و نایب قهرمانی آسیا در سال 2019 

و همچنین وجود سالن های ورزشی استاندارد و با کیفیت در واحدهای این دانشگاه، از آمادگی کامل 

دانشگاه آزاد اسلامی برای میزبانی نخستین لیگ بسکتبال سه نفره کشور خبر داد و تاکید کرد: »دکتر 

محمدمهدی طهرانچی، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی و سایر اعضای شورای عالی ورزش دانشگاه توجه 

ویژه ای به مقوله ورزش در دانشگاه دارند که باعث دلگرمی مضاعف است و تصمیم داریم با برگزاری 

لیگ بسکتبال سه نفره کشور، به توسعه ورزش همگانی و دانشگاهی کمک کنیم.« در این نشست 

صمیمانه مقرر شد فراخوان و شیوه نامه اجرایی لیگ پس از بررسی های تخصصی، صادر و به هیات های 

بسکتبال سراسر کشور ابلاغ شود. همچنین دکتر لشگری از امکانات فدراسیون بسکتبال بازدید کرد.


